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Vragen van het lid Leijten (SP) aan de staatssecretaris van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over Philadelphia en kasteel Beverweert (ingezonden 
28 januari 2011). 

Vraag 1
Wat is de huidige stand van zaken rond de situatie van kasteel Beverweert?1 2 

Vraag 2
Is het waar dat zich meerdere kopers hebben gemeld voor het kasteel? Zo 
nee, hoe weet u dat? Zo ja, welke geïnteresseerden waren dat, en voor welke 
bedragen? 

Vraag 3
Op welke wijze is het College Sanering Zorginstellingen nog betrokken bij de 
Stichting tot het Instandhouden van Beverweert, Stichting Vegetarisch 
Centrum en/of Philadelphia? 

Vraag 4
Is het waar dat de kosten van het bezit van Kasteel Beverweert ten laste 
vallen van de Stichting Vegetarisch Centrum? Welke rol speelt de Stichting tot 
het Instandhouden van Beverweert? 

Vraag 5
Is het tevens waar dat de rentelasten meer dan 100 000 euro per maand 
bedragen? Zo ja, garandeert u dat deze lasten niet ten laste komen van 
AWBZ-gelden die aan Felixoord in Oosterbeek worden betaald? 

Vraag 6
Wat is het vermogen van de Stichting Vegetarisch Centrum op dit moment? 
Hoe heeft dit vermogen zich in de afgelopen drie jaar ontwikkeld? 

1 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar 2008–2009, 1936.
2 Skipr.nl, «Beverweerd nog niet verkocht», 25 januari 2011.
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Vraag 7
Is het waar dat Philadelphia nog niet alle vastgoed die onderwerp van 
discussie waren in 2009 vervreemd heeft? Zo nee, wanneer is wat ver-
vreemd? Zo ja, wat is uw oordeel hierover en hoe is het College Sanering 
Zorginstellingen hierbij betrokken? 

Vraag 8
Wie zijn de (gevolmachtigde) bestuurders van Stichting tot het Instandhouden 
van Beverweert? Wat zijn de relaties met Philadelphia, Woonzorg en/of 
Espria? Hoe oordeelt u over deze relaties?
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